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Sabadell i Castellar del Vallès avancen en les converses per millorar
la mobilitat entre els dos municipis

Dilluns 14 de març de 2005
La primera trobada institucional entre l'alcalde de Sabadell, Manuel Bustos, i
l'alcaldessa de Castellar del Vallès, Montse Gatell, des que va accedir al càrrec el
mes de juliol del 2004, ha servit per mantenir obert un procés de treball, ja iniciat fa
temps, per tal de millorar la mobilitat entre les dues poblacions. Els dos municipis
han establert un compromís d'intercanvi d'informació per tal d'anar plegats a l'hora
de demanar inversions al govern de la Generalitat. Tot i així, s'ha posat de relleu que
s'ha de treballar en la millora del transport públic, ja sigui pel que fa la xarxa
d'autobusos o la de ferrocarril i la construcció de la Ronda Oest-Ronda Nord. La
trobada també ha servit per anunciar la creació d'unes jornades per detectar les
mancances i establir les prioritats pel que fa la mobilitat a la comarca. "Més enllà
de l'interès local, pensem en el conjunt de la comarca. Tant és així que ja sigui
a través d'un consell d'alcaldes o en el marc del consell comarcal hem pensat
organitzar unes jornades de reflexió per recollir tot el que s'ha fet en aquest
sentit i arribar a un acord de mínims entre tots per aconseguir inversions de
màxims del govern de la Generalitat", ha dit l'alcalde de Sabadell, Manuel
Bustos. L'alcaldessa de Castellar del Vallès, Montse Gatell, ha assegurat que "és
imprescindible que Castellar tingui en compte Sabadell i que Sabadell tingui en
compte Castellar per aconseguir millores a la carretera i en transport públic, ja
que tenim necessitats comunes". Precisament, l'alcaldessa ha exposat a l'alcalde de
Sabadell els continguts de l'informe de mobilitat elaborat pel consistori castellarenc,
en què es marquen diverses actuacions per a millorar els problemes de connexió
entre Castellar i Sabadell i el conjunt de la comarca. En la reunió d'aquest matí, els
alcaldes també han anunciat que en els propers dies se celebraran reunions urgents
entre els regidors de mobilitat dels dos municipis per establir quines són les
prioritats i quins acords faran que Sabadell i Castellar vagin junts a l'hora de
demanar inversions. Pel què fa a la petició presentada per l'Ajuntament de Castellar
de construir un carril bus en determinats trams de la carretera, l'alcalde Bustos ha
destacat la complexitat de construir aquest carril. Sí que ha avançat, però, que a
hores d'ara, s'està fent un estudi del conjunt semafòric per sincronitzar aquests
elements i fer més fluid el trànsit en el punt d'entrada a Sabadell per aquesta mateixa
carretera. Bustos també ha explicat que s'impulsarà l'estudi de mesures per facilitar
l'aparcament a una zona propera a la futura estació dels FCG de la plaça Espanya.
Gatell, que ha considerat "la gran solució" que la xarxa de Ferrocarrils de la
Generalitat de Catalunya arribés a Castellar, també ha demanat intercanviar
experiències amb Sabadell pel què fa a la seguretat ciutadana, per tal de
mancomunar esforços a l'hora de lluitar contra els desordres públics i vetllar per la
seguretat dels ciutadans. L'alcaldessa de Castellar ha anunciat que properament hi
haurà una trobada entre el regidor de Convivència Intercultural de l'Ajuntament de
Sabadell, Paco Fernández i l'alcaldessa de Castellar per tractar aquests temes.
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